
 

 

 
 
 
 

 
Notulen Algemene ledenvergadering IVN-Twiske maandag 17 april 2023 
 
Aanwezig: 22 leden, afwezig met bericht: 7 leden.  
Presentielijst is aanwezig bij secretaris. 

1. Opening van de vergadering door avondvoorzitter Jan Heukelom. 
Notulen door Lidy Ridder (waarnemend secretaris) 
 

2. a  Mededelingen: geen                 
b  Ingekomen stukken  
- Verslag kascontrolecommissie (zie punt 7).  

 

3.  Verslag ledenvergadering 9 april 2022 wordt goed gekeurd.  
 

4. Jaarverslag 2022 secretaris 
-Alle jaarverslagen (gebundeld in bijgaand PDF-document Jaarverslagen 2022 in 
beeld: Succesvolle toppers en gloednieuwe ideeën) zijn tijdens de vergadering via 
de beamer vertoond en van toelichting voorzien. 
De volledige jaarverslagen zijn op te vragen via secretaris@ivntwiske.nl 
-Her en der worden uren en aantal deelnemers aangegeven. Dit vloeit voort uit feit 

dat secretaris jaarlijks een bereikmeting in moet vullen voor Landelijk IVN. Dit om bij 

subsidiegevers aan te geven wat het belang is van de duizenden IVN-leden die zich 

vrijwillig inzetten voor behoud van de natuur en uitdragen van natuureducatie. Ook 

de vrijwilligers van IVN Twiske blijken heel wat uren te steken in natuureducatie en 

de organisatie daarvan.  

-Er wordt vaak een beroep gedaan op (bestuur van) IVN Twiske. I.v.m. 

tijd/menskracht kan niet alles gehonoreerd.  

Een van de zaken waar wel aan kon worden voldaan is vraag om wandelingen in 

Het Twiske te ondernemen voor mensen met Nederlands als tweede taal. Peter 

Bals, een van de natuurgidsen in opleiding, is het project Taal in de natuur uit gaan 

voeren in kader van zijn eindopdracht. Diverse leden van IVN-Twiske lopen 

maandelijks mee als begeleider. Inmiddels zijn er ook contacten met COA.  

 

5. Jaarverslagen 2022 werkgroepen en jaarplanning 2023 

-Beelden van deze verslagen en planningen zijn eveneens via beamer vertoond en 

van toelichting voorzien door de aanwezige werkgroep coördinatoren.  

-Wie nog vragen heeft kan zich het beste richten tot de coördinator van de 

desbetreffende groep.   

-De jaarplanning van diverse werkgroepen werd aangevuld met een presentatie 

door een aantal natuurgidsen in opleiding. Waarna steeds een warm en luid applaus 

klonk voor het gedane werk en de ideeën. 

 

-Bij het verslag van de telgegevens van de Vogelwerkgroep wordt door Jan van 

Emaus aangegeven dat de wintervogeltellingen eerst naar De Zaanse Vogelwacht 

gaan en via hen naar SOVON.  

De plannen voor 2023 van de vogelwerkgroep worden aangevuld met een 

presentatie van Wilma de Ruijter en Ingrid Eegerdingk van de Vogelsafari’s die zij in 
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kader van hun eindopdracht Natuurgidsenopleiding uitvoeren. Zie in de presentatie 

Jaarverslagen in beeld, etc. de opzet van deze activiteit.  

De 1ste Vogelsafari in februari was zeer succesvol met 58 deelnemers. De 2de is in 

aantocht met 72 deelnemers. Leek het eerst een probleem om ervaren vogelaars uit 

de vogelwerkgroep als begeleiders te hebben, nu zijn er veel vogelaars uit die groep 

die mee willen doen.  

De opzet van de Vogelsafari blijkt wel een hele organisatie, vooral ook omdat er ook 

na afloop mails verstuurd worden met waargenomen soorten. Werken met een 

tijdsslot brengt ook extra werk met zich mee. Maar beiden vinden het een leuke 

uitdaging en zullen na de derde safari bekijken hoe de vogelsafari’s in de toekomst 

structureel zijn in te zetten.  

Voor de ‘Vogelsafari rietvogels’ is een aanpassing gemaakt. Men gaat niet door De 

Belt heen i.v.m. verstoring wanneer er meerdere groepjes van 8 lopen. Dit kunnen 

we vanuit IVN niet ‘verkopen’. Zeker niet omdat er een waarschuwingsbord staat om 

het gebied niet te betreden tijdens broedseizoen. 

Op de vraag van Nico Dekker of mensen ook terug blijven komen, wordt 

bevestigend geantwoord. Ondanks dat gekozen is voor wisselende weekdagen, 

kiezen veel mensen voor deelname aan alle 3 de safari’s om zo kennis op te 

bouwen. Nico ervaart met zijn vlindertellingen hetzelfde.  

 

Werkgroep Kinderactiviteiten  

Agaath Grin is hier de nieuwe coördinator.  

 

Werkgroep Ratteneiland. Er is veel werk verzet. Via landschap Noord Holland zijn 

cursussen in natuurbeheer te volgen. En coördinator Hans Jansen heeft overleg met 

Landschap Noord Holland. Zo ook over herinrichten oeverbescherming aan de 

noordoever van het schiereiland. Hierover wordt verder gesproken bij het financiële 

gedeelte van de vergadering. 

Marloes de Graaf laat a.d.h.v. plattegrondje van Ratteneiland zien hoe zij bezig is in 

kader van haar eindopdracht Natuurgidsenopleiding een routeapp te ontwikkelen. Bij 

ieder kruisje zal een paaltje met QR-code komen. Marjan Alkema doet dit voor het 

Vijfhoekpark in Zaandam. 

 

Werkgroep Excursies.  

-Na een dip door de Coronajaren ligt er een welgevulde kalender die te zien is op 

www.ivntwiske.nl Maar meer aanbod is welkom. 

Graag info daarover doorgeven aan Pauli van Oort i.v.m. PR. 

-Punt van aandacht is feit dat excursies van Henk nu aantal keer niet zijn 

doorgegaan door te weinig aanmeldingen. Loes en Pauli zullen met hem bespreken 

of PR/persberichten anders moeten. En wellicht overwegen toch op pad te gaan, 

ondanks geringe aantal deelnemers.  

-Nico Dekker geeft aan dat zijns excursies altijd doorgaan omdat hij die tevens 

gebruikt voor de tellingen die hij voor KNNV verricht. Bij nachtvlinderexcursies kan 

hij trouwens niet teveel mensen hebben i.v.m. verdringen bij het doek en invloed op 

de hoeveelheid licht.  

-Loes Hooijboer heeft als coördinator een vraag liggen voor een 

paddenstoelenexcursie. Ingrid geeft aan dit wel samen met iemand te willen doen. 

Zij zal zich daar met Lidy over buigen. Ook zijn gegevens gedeeld van de docenten 

van afd. Amstelveen die paddenstoelcursus gaan geven.  

-Bij de diverse natuurgidsen in opleiding zijn nieuwe ideeën voor uiteenlopende 

excursies. Leuk aanbod. 
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-Laura van Mourik vertelt over haar passie voor schelpen en de schelpenexcursie 

die zij bij IJmuiden hield. Een volgende excursie is al volgeboekt. Laura ziet ook 

mogelijkheden in workshops in bezigzijn met schelpen. En passant doet men dan 

kennis op. Laura toont ons een super grote hartschelp.  

  

Werkgroep Cursussen 

De Natuurgidsenopleiding vergt veel tijd van OT-leden, docenten en mentoren. Maar 

investering is leuk en goed gezien de inspirerende nieuwe activiteiten. Naar 

Bomencursus is ook met regelmaat vraag. 

 

Diverse natuuractiviteiten 

De diversiteit aan genoemde activiteiten laat zien dat natuureducatie voor veel 

doelgroepen op veel verschillende manieren kan. 

 

PR, website, Facebook, nieuwsbrief 

De opzet van de vernieuwde website wordt bekeken. Onder kopje ‘Leren over de 

natuur’ is ruimte voor meer inhoudelijke artikelen waar ook vanuit de nieuwsbrief 

naar gelinkt kan worden.  

Onder kopje ‘Over ons’ staat niet veel en maakt niet duidelijk wat IVN Twiske is.  

Voorstel van Wilma: zet daar de infographic van de huidige folder, die maakt in een 

oogopslag duidelijk wat IVN Twiske inhoudt.  

Dit idee wordt meegenomen  

 

6.    Financieel verslag 2022  

-Het financieel verslag en de balans is voor de vergadering uitgedeeld en getoond op 

het scherm. Er zijn geen vragen over het financieel verslag. 

-A.d.h.v. verslag kan men altijd nog met vragen bij penningmeester André de Graaf 

terecht.   

- De begroting voor het jaar 2023 (agendapunt 9) wordt bij dit agendapunt 

meegenomen 

-André geeft toelichting op de €10.000 i.v.m. mogelijke besteding voor beschoeiing 

op het Ratteneiland. Aan de inkomstenkant staat daarvoor € 5.000 aan te verwachten 

subsidies. De betreffende subsidieaanvraag bleek afgewezen te zijn. Hans stelt voor 

om meer fondsen aan te schrijven zodat IVN minder eigen geld hoeft te besteden.  

Het bedrag staat op de begroting omdat leden in moeten stemmen met de uitgave 

van € 5.000 mocht dit herstelproject uitgevoerd gaan worden. Het is echter 20% van 

het vermogen en een deel van de vergadering vindt dit teveel. Ook gezien het feit dat 

het hier niet echt om natuureducatie gaat. Aan de andere kant heeft IVN Twiske ook 

als doel het in stand houden van de waardevolle natuur op het Ratteneiland.  

BESLUIT: de vergadering gaat akkoord met reservering van maximaal €2.500 

(dus 10 % van het vermogen) die het bestuur t.z.t. uit kan geven. 

 

7. Verslag kascontrolecommissie  

De kascontrolecommissie, bestaande uit Erik Brinkhuijsen en Loes Hooijboer, heeft 

het verslag goedgekeurd. Alles keurig in orde. 

De vergadering volgt het advies van de kascontrolecommissie op en verleent het 

bestuur decharge over het boekjaar 2022. 

 

8. Bestuurssamenstelling  

Het bestuur bestaat uit 5 bestuursleden maar doet haar werk zonder officiële 



 

 

voorzitter en secretaris. De functies van voorzitter en secretaris zijn dus vacant.  

André de Graaf is penningmeester.  

Lidy Ridder is sinds 2019 waarnemend secretaris.  

Pauli van Oort doet de communicatie. 

Alle persberichten, foto’s en zaken rond communicatie kunnen het beste verstuurd 

worden naar Pauli van Oort via communicatie@ivntwiske.nl  

De overige bestuursleden Jan Heukelom en Dre Selling verrichten zoveel mogelijk 

hand- en spandiensten. 

Jan Heukelom benadrukt nog eens dat uitbreiding/vernieuwing van bestuur 

noodzakelijk is. Er wordt nu eerst gewacht op afronding van de 

Natuurgidsenopleiding en dan wordt alle energie gestoken in het werven van nieuwe 

bestuursleden met als uitgangspunt dat kandidaten langzaam mee indraaien. 

9.  Vaststelling vergoedingen  
De vergadering stemt in met het voorstel van het bestuur om de 

reiskostenvergoeding te handhaven op € 0,30 per km. 

Het bestuur herinnert de leden eraan dat voor IVN Twiske gemaakte kosten 

gedeclareerd  kunnen worden.  

 

10. Begroting 2023 

André de Graaf geeft nog enige toelichting bij de groei van het vermogen. Waarbij 

aangetekend dat er ook geld gereserveerd staat voor een educatieve ruimte in de 

toekomst bij zorgboerderij De Marsen. 

   

11. Contributie 2024  

De vergadering is akkoord met de verhoging van het lidmaatschap van 

€ 1,-  naar € 20- met ingang van 2024. 

12. Verkiezing kascontrolecommissie 

Eric Brinkhuijsen is aftredend. Jan van Emaus treedt als tweede lid toe en zal in 2024 

samen met Loes Hooijboer de kascontrole doen. Nico Dekker wordt reserve lid. 

 

13.  AVG 

Er zijn geen klachten binnengekomen en geen dataleks geconstateerd.  

 

14. Rondvraag 
 

15. Sluiting  
 De voorzitter sluit de vergadering, geeft aan onder de indruk te zijn van alle mooie 

natuureducatie waaraan gewerkt wordt. 
Namens het bestuur biedt hij een drankje aan.       

 
Pauli van Oort laat ondertussen nog even haar website De Blokken in het Twiske - Home 

(weebly.com)  zien die zij speciaal heeft ingericht om haar observaties via blogs te 

delen over De Blokken. In het kader van de Natuurgidsenopleiding is dit deelgebied 
in Het Twiske haar onderzoeksgebiedje. Haar waarnemingen legt ze via foto’s en 
korte verhaaltjes vast. 
Omdat veel mensen onder de indruk zijn van haar foto’s heeft zij besloten als 
eindopdracht fotowandelingen te ontwikkelen. De start daarvan is afhankelijk van 
operatie aan haar enkel.  
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